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Till:   Tillförordnade   VD    Per   Matses   
Sveaskog   
per.matses@sveaskog.se   
  

Hej   Per,     
  

Tack   för   ditt   svar.   
  

I   ditt   brev   säger   du   att   lagen   inte   tvingar   Sveaskog   att   ha   formellt   samråd   med   Muonio   sameby.   
Vi   skulle   vilja   framhålla   att   lagen   inte   heller   förbjuder   samråd.   Sveaskog   förde   fram   tills   2018   
samråd   med   Muonio   sameby   trots   att   lagen   inte   kräver   det.   Det   är   det   samrådet    vi   önskar   
återuppta.     
  

Att   hålla   sig   inom   lagens   minimikrav   för   hur   man   hanterar   urfolks   rätt   till   sin   traditionellt   näring   
kan   inte   betraktas   som   ansvarsfullt,   hållbart   eller   moraliskt,   det   är   endast   ett   sätt   att   undvika   
rättsliga   påföljder.   Sveaskogs   agerande   i   den   här   frågan   är   beklämmande.     
  

Tills   dess   att   Sveaskog   bemöter   våra   önskemål   kring   att   återuppta   ett   formellt   samråd   är   ni   inte   
välkomna   att   kalavverka   några   skogar   de   områden   Muonio   sameby   brukat   i   generationer,   då   vi   
inte   har   någon   möjlighet   att   säkerställa   att   de   få   kvarvarande   skogar   vi   är   beroende   av   för   vår   
renskötsel   inte   förstörs.   
  

Vänliga   hälsningar,   
Hans   Holma   
Ordförande   i   Muonio   sameby   
muonio.sameby@biegga.com   
  

Isadora   Wronski   
Sverigechef   Greenpeace   
isadora.wronski@greenpeace.org   
  
  


